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	November 7, 2013
	
	Le 7 novembre 2013

	
	
	

	Coram:  Abella, Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Rothstein et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Daniel Walter Hill

Applicant

- and -

Paul James Hill, Richard P. Rendek, Rand Flynn, Famhill Investments Limited and Harvard Developments Inc.

Respondents
	
	ENTRE :

Daniel Walter Hill

Demandeur

- et -

Paul James Hill, Richard P. Rendek, Rand Flynn, Famhill Investments Limited et Harvard Developments Inc.

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the motion for leave to intervene are granted. The motion for leave to intervene by George Robert Swan is dismissed.  The motion to hold the application for leave to appeal in abeyance is dismissed.  The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 1201-0146-AC, 2013 ABCA 137, dated April 23, 2013 is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et de la requête pour permission d’intervenir sont accueillies.  La requête pour permission d’intervenir de George Robert Swan est rejetée.  La requête en vue de faire suspendre la demande d’autorisation d’appel est rejetée.  La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d'appel de l’Alberta (Calgary), numéro 1201-0146-AC, 2013 ABCA 137, daté du 23 avril 2013, est rejetée avec dépens. 
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